

★ ទន្ទឹករណ៍តំរូវសំណើប្រជាមតិ 18 ★

សំណើប្រជាមតិ 18 នឹងអនុញ្ញាតឲ្យអ្នកដែលនឹងមានអាយុ 18 ឆ្នាំត្រឹម ពេលបោះឆ្នោតសកលឲ្យចូលរួមក្នុង ការបោះឆ្នោតបឋមនៃឆ្នាំនោះ ប្រសិនបើពួកគេមានអាយុ 17 ឆ្នាំត្រឹមពេលនៃការបោះឆ្នោតបឋម។ កំណែទម្រង់បោះឆ្នោតសំខាន់នេះនឹងមិនត្រឹមតែអនុញ្ញាត ឲ្យអ្នកបោះឆ្នោតលើ កងប៉ូឡូចូលរួមក្នុង រដ្ឋបោះឆ្នោតពេញលេញនោះទេ ប៉ុន្តែថែមទាំងមានសក្តានុពលពេលជំរុញការចូលរួមរបស់យុវជនក្នុង ការបោះឆ្នោតរបស់យើងផងដែរ។ យើងត្រូវការសំឡេងរបស់យុវជនគេតំណាងនៅប្រអប់សន្លឹកឆ្នោត។ ការអនុញ្ញាតមនុស្សអាយុ 17 ឆ្នាំខ្លះឲ្យបោះឆ្នោតក្នុងការបោះឆ្នោតបឋម និងតែប្រសិនបើពួកគេនឹងមាន អាយុ 18 ឆ្នាំត្រឹមការ បោះឆ្នោតសកលគឺជាវិធី ដ៏សាមញ្ញមួយក្នុងការពង្រីកកម្លាំងសំឡេងរបស់ អ្នកបោះឆ្នោតវ័យក្មេងទូទាំងរដ្ឋ California ហើយនឹងនាំទៅរកដំណើរការការបោះឆ្នោតកាន់តែយល់ច្បាស់ សម្រាប់រដ្ឋរបស់យើងជាមួយ។

រដ្ឋ California គឺនៅក្រោយកំណាង នៅពេលវាមកដល់បញ្ហានេះ។ រដ្ឋក្នុង សហរដ្ឋអាមេរិកសឹងតែពាក់កណ្តាល បានអនុញ្ញាតឲ្យមនុស្សអាយុ 17 ឆ្នាំឲ្យចូលរួមក្នុងការបោះឆ្នោតបឋម និងការប្រជុំរបស់គណបក្សនយោបាយរួចហើយ។ ប្រសិនបើបុគ្គលម្នាក់មានគម្រោងចង់ចូលរួម ក្នុងការបោះឆ្នោតសកលជាអ្នក បោះឆ្នោតលើកដំបូង វាសមហេតុផល សម្រាប់ពួកគេក្នុងការទទួលបានឱកាស សម្រេចចិត្ត ដែលនឹងបង្ហាញនៅ លើសន្លឹកឆ្នោតតាមរយៈការចូលរួមបោះឆ្នោត បឋម។ សំណើប្រជាមតិ 18 តភ្ជាប់ការចូលរួមរបស់មនុស្សអាយុ 17 ឆ្នាំទៅអាយុនៃមនុស្សភាគច្រើនដោយតម្រូវឲ្យបុគ្គលនោះគ្រប់អាយុ 18 ឆ្នាំត្រឹមពេលវេលានៃការបោះឆ្នោតសកលមកដល់។

ដោយយោងតាមការស្រាវជ្រាវ ដែលបានធ្វើឡើងដោយគម្រោងចូលរួមស៊ីវិលរដ្ឋ California ក្នុងការបោះឆ្នោត បឋមឆ្នាំ 2020 ក្នុងរដ្ឋ California, អ្នកបោះឆ្នោតជាយុវជន (អ្នកដែលមានអាយុចន្លោះ 18 ឆ្នាំ និង 24 ឆ្នាំ) មាន ចំនួនរហូតដល់ 14.5% នៃចំនួនប្រជាជនដែលមានសិទ្ធិបោះឆ្នោតទាំងអស់។ ប៉ុន្តែមានតែចំនួន 6% ប៉ុណ្ណោះ ដែលចូលរួមក្នុងការបោះឆ្នោតជាក់ស្តែង។ យុវជនមិនត្រូវបានតំណាងនៅក្នុងការបោះឆ្នោតនេះទេ ទោះបីជាពួកគេគឺជាអ្នករងឥទ្ធិពលដ៏ធំពី គោលនយោបាយ ដែលត្រូវបានបង្កើតឡើងតាមរយៈការបោះឆ្នោតនេះក៏ដោយ។

ការស្រាវជ្រាវមិនត្រឹមតែបង្ហាញថា ចំនួនយុវជនចូលរួមក្នុងការបោះឆ្នោតមានកម្រិតទាបបំផុត ប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែវាថែមទាំងបង្ហាញថា អ្នកទៅបោះឆ្នោតគឺធ្វើតាមទម្លាប់។ នៅពេលដែលមនុស្សទៅចូលរួម ក្នុង ការបោះឆ្នោតម្តងគេនឹងធ្វើបែបនេះម្តងទៀត។ ការចូលរួមមុនពេលក្នុងដំណើរការបោះឆ្នោតសម្រាប់អ្នកបោះឆ្នោតលើកដំបូង គួរតែជាអាទិភាពខ្ពស់មួយសម្រាប់ហេតុផលនេះ។

សំណើប្រជាមតិ 18 គឺជាឱកាសមួយក្នុងការផ្តល់អំនាចដល់អ្នកបោះឆ្នោត ដែលក្មេងបំផុតរបស់រដ្ឋ California នឹងលើកទឹកចិត្តពួកគេឲ្យក្លាយជាអ្នកចូលរួមពេញមួយជីវិតក្នុងសកម្មភាពជាមូលដ្ឋានគ្រឹះ បំផុតនៃប្រជាធិបតេយ្យ។ សូមតំរូវសំណើប្រជាមតិ 18 ។

- KEVIN MULLIN, សមាជិកសភាសភា CA មណ្ឌលទី 22
- EVAN LOW, សមាជិកសភាសភា CA មណ្ឌលទី 28

★ ការឆ្លើយបដិសេធលើទន្ទឹករណ៍តំរូវសំណើប្រជាមតិ 18 ★

សេចក្តីថ្លែងការណ៍ដែល “សឹងតែពាក់កណ្តាល” នៃរដ្ឋអនុញ្ញាតឲ្យ មនុស្សអាយុ 17 ឆ្នាំឲ្យបោះឆ្នោតក្នុង ការបោះឆ្នោតបឋមគឺមិនស្មោះត្រង់ឡើយ។ ពលរដ្ឋ 18 ឆ្នាំប៉ុន្តែទទួលបានការអនុញ្ញាត ហើយការបោះឆ្នោតបឋមរបស់ពួកគេគឺខុសគ្នាពីអ្វីដែលធ្វើ នៅក្នុងរដ្ឋ California ។ ដោយសារតែសំណើប្រជាមតិ 13 និង 218, ពលរដ្ឋ California មានសិទ្ធិបោះឆ្នោតលើសំណើប្រជាមតិពន្ធ, ដែលជារឿយៗនៅលើសន្លឹកឆ្នោតបឋម។ មនុស្សអាយុ 17 ឆ្នាំ ស្ទើរតែគ្មាន បទពិសោធន៍ជាមួយការរកប្រាក់ចំណូលជីវិត និងការបង់ពន្ធឡើយ។ បទពិសោធន៍ក្នុងជីវិតពិតគឺសំខាន់ណាស់សម្រាប់ការបោះឆ្នោត។ ការផ្តល់យោបល់ថា វាគឺ “សមហេតុផលប៉ុណ្ណោះ” សម្រាប់មនុស្សអាយុ 17 ឆ្នាំគួរតែបោះឆ្នោតក្នុងការបោះឆ្នោត បឋម ប្រសិនបើពួកគេនឹងទៅបោះឆ្នោតក្នុងការបោះឆ្នោតសកល គឺជាការផ្តល់ហេតុផលដ៏អាក្រក់។

ដោយសារតែការបោះឆ្នោតបឋមរបស់រដ្ឋ California ត្រូវបានផ្លាស់ទៅដល់ដើមខែមិនា សំណើប្រជាមតិ 18 នឹងផ្តល់អនីតិជនថ្នាក់វិទ្យាល័យដែលទើបតែអាយុ 17 ឆ្នាំ នូវសិទ្ធិបោះឆ្នោតជាធម្មតាដោយសារតែពួកគេនឹងគ្រប់អាយុ 18 ឆ្នាំ ក្នុងពេលប្រាំបីខែក្រោយ។

មនុស្សអាយុ 17 ឆ្នាំគឺជាអនីតិជន សម្រាប់ហេតុផលមួយចំនួនខាងក្រោម៖

- អ្នកវិទ្យាសាស្ត្រអះអាងថា ការផ្តល់ហេតុផល និងផ្នែកឡូជិកនៃខួរក្បាលរបស់ពួកគេគឺមិនត្រូវបាន អភិវឌ្ឍពេញលេញតាមជីវវិទ្យានៅឡើយ។

• ពួកគេគឺជាទស្សនិកជនដែលជក់ចិត្ត (5+ ម៉ោងក្នុងមួយថ្ងៃ, 5 ថ្ងៃក្នុងមួយសប្តាហ៍) ទៅលើគ្រូបង្រៀនដែលពួកគេអាស្រ័យលើសម្រាប់ភាពជោគជ័យពេលបច្ចុប្បន្ន និងនាពេលអនាគត ដែលធ្វើឲ្យពួកគេងាយរងគ្រោះទៅនឹងឥទ្ធិពលដែលលម្អៀង។

• ពួកគេមិនមានបទពិសោធន៍ពិភពពិតប្រាកដឡើយ។ ភាគច្រើនមិនចាំបាច់ធ្វើការដើម្បីចិញ្ចឹមខ្លួនឯងឡើយបូក រកស៊ីតាមវិធីរបស់ពួកគេ ដើម្បីបំពេញជួនធ្លុះទិញម្ហូបអាហារជាដើម។ល។ ពួកគេមិនមានក្របខ័ណ្ឌនៃអំណះអំណានក្នុងការធ្វើការសម្រេចចិត្តចាំបាច់ដែលអ្នកបោះឆ្នោតធ្វើ សម្រាប់ខ្លួនពួកគេ និងសមាជិកផ្សេងទៀតទាំងអស់របស់សង្គម នៅពេលពួកគេបោះឆ្នោត។ មនុស្សអាយុ 17 ឆ្នាំអាចចង់ដឹងចង់បោះឆ្នោត ប៉ុន្តែពួកគេមិនទាន់ត្រៀមខ្លួនរួចនៅឡើយទេ។ សូមបោះឆ្នោតជំទាស់លើសំណើប្រជាមតិ 18 ។

- RUTH WEISS, អនុប្រធានគម្រោងសុចរិតភាពការបោះឆ្នោតនៃរដ្ឋ California
- JON COUPAL, ប្រធានសមាគមអ្នកបង់ពន្ធ Howard Jarvis
- LARRY SAND, គ្រូបង្រៀនចូលនិវត្តន៍

18

★ ទន្ទឹករណ៍ប្រឆាំងសំណើប្រជាមតិ 18 ★

សូមបោះឆ្នោតជំទាស់លើសំណើប្រជាមតិ 18

“ពន្ធជាច្រើនកើនឡើង និងវិធានការបំណុលបំណុលកម្ចីគឺត្រូវបានសម្រេចនៅលើសន្លឹកឆ្នោត ការបោះឆ្នោតបឋម និងការបោះឆ្នោតពិសេស។ នោះជាមូលហេតុដែលមាន តែមនុស្សពេញវ័យប៉ុណ្ណោះគួរតែបោះឆ្នោត។”
—Jon Coupal, ប្រធាន, សមាគមអ្នកបង់ពន្ធ Howard Jarvis មនុស្សអាយុ 17 ឆ្នាំគឺមិនមែនជាមនុស្សពេញវ័យស្របច្បាប់ឡើយ
ទាំងរដ្ឋាភិបាលសហព័ន្ធ និងរដ្ឋាភិបាលរដ្ឋ California បានកំណត់អាយុ នៃទំនួលខុសត្រូវស្របច្បាប់នៅអាយុ 18 ឆ្នាំ។ នៅរដ្ឋ California, បុគ្គលម្នាក់ ទោះបីជាមួយថ្ងៃមានអាយុក្មេងជាង 18 ឆ្នាំ ក៏មិនអាចចូលខ្លួនក្នុងកិច្ចសន្យាស្រប ច្បាប់ ឬសូម្បីតែមិនអាចប្រើសាឡាតូប្រព័ន្ធដែលដឹង។ មនុស្សអាយុដប់ប្រាំពីរ ឆ្នាំមិនអាចសូម្បីតែចូលរួមក្នុងដំណើរចុះដល់ទីតាំងរបស់សាលារៀន ដោយគ្មាន សន្លឹកអនុញ្ញាតដែលបានចុះហត្ថលេខាដោយឪពុកម្តាយ ឬអាណាព្យាបាល។ ច្បាប់ California ដាក់វិធាន និងដាក់កំហិតបន្ថែមលើបំណុលបើកបរនៃមនុស្ស អាយុ 16 និង 17 ឆ្នាំ ដោយសារតែក្តីកង្វល់អំពី ភាពចាស់ទុំ និងការវិនិច្ឆ័យ។ ការដាក់កំហិតលើអាជ្ញាប័ណ្ណលិចបាត់ទៅ យ៉ាងច្បាស់ នៅថ្ងៃកំណើតទី 18, មិនមែនមុនពេល។

ច្បាប់រដ្ឋ California ឆ្លុះបញ្ចាំងពីកសិករស្រែចម្រុះ ការអភិវឌ្ឍខ្សែរក្សា លដែលទាក់ទងនឹងអាយុគឺត្រូវ បានភ្ជាប់ទៅសមត្ថភាពផ្តល់ហេតុផល វិភាគ និងយល់ដឹងអំពីហេតុ និងផលប៉ះពាល់។ អាយុដែលពេ លយល់ព្រមនៃហេតុផល ទាំងទូទាំងរដ្ឋ និងថ្នាក់ជាតិ គឺ 18 ឆ្នាំ។ មនុស្សអាយុ 17 ឆ្នាំគឺជាមនុស្សនិកជនដែលដាក់ចិត្តលើសាលារៀន អ្នក បោះ ឆ្នោតមានសិទ្ធិស្តាប់ គ្រប់ផ្នែកទាំងអស់នៃបញ្ហា ដើម្បីធ្វើសេចក្តីសម្រេចចិត្ត ដែលបានជម្រាបជូន។ មនុស្សអាយុ 17 ឆ្នាំកា តច្រើនរៀនថ្នាក់វិទ្យាល័យនៅឡើយ ពឹងផ្អែកលើគ្រូបង្រៀនសម្រាប់ចំណាត់ ថ្នាក់ និងលិខិតផ្តល់អនុសាសន៍សំខាន់ៗដែលចាំបាច់សម្រាប់អនាគតរបស់ ពួកគេ។ ពួកគេគឺជា មនុស្សនិកជនដែលដាក់ចិត្តមួយ ប្រាំថ្ងៃក្នុងមួយសប្តាហ៍ ជាមួយគ្រឿងជំរុញទឹកចិត្តដ៏ រឹងមាំឲ្យធ្វើអ្វីក៏ដោយដែលគ្រូបង្រៀន និង អ្នកប្រឹក្សាយោបល់ផ្តល់អនុសាសន៍។

សន្លឹកឆ្នោតបឋមរបស់រដ្ឋ California ជារឿយៗរាប់បញ្ចូលទាំង ពន្ធសាលារៀន និងវិធានការបំណុលកម្ចី សម្រាប់ការអនុម័តដោយអ្នកបោះឆ្នោត។ មិនដូចនឹងអ្នក បោះឆ្នោតជាមនុស្សពេញវ័យ មនុស្សអាយុ 17 ឆ្នាំដែលនៅរៀនថ្នាក់វិទ្យាល័យនៅ

ឡើយ គឺទំនងជាស្តាប់ឮតែមួយចំហៀងប៉ុណ្ណោះនៃបញ្ហាទាំងនេះ។ ឧទាហរណ៍ ក្នុងឆ្នាំ 2019 មណ្ឌលសិក្សាធាតុដំបូង Los Angeles បានចូលរួមក្នុងយុទ្ធនាការ “ផ្តល់ព័ត៌មាន” មួយដើម្បីអនុម័តការបង្កើនពន្ធដែលបានស្នើសុំ វិធានការ EE, ក្នុងការបោះឆ្នោតពិសេសមួយ។ សាលារៀនបានបិទបង្គំនៅបរិវេណ បានចែកចាយខិត្តប័ណ្ណ និងអក្សរសាស្ត្រទៅឲ្យសិស្សដើម្បី យកទៅផ្ទះ ហើយសូម្បី តែបានចែកចាយការផ្សព្វផ្សាយក្នុងបណ្តាសង្គមគំរូផ្សេងៗ ក្នុងកិច្ចប្រឹងប្រែងក្នុង ការជះឥទ្ធិពលលើសិស្ស និងក្រុមគ្រួសាររបស់ពួកគេ។

ប្រសិនមនុស្សអាយុ 17 ឆ្នាំត្រូវបានអនុញ្ញាតឲ្យបោះឆ្នោតក្នុងការបោះឆ្នោតប ឋម និងការបោះឆ្នោត ពិសេស ប្រហែលសូម្បីតែការបំពេញសន្លឹកឆ្នោតតាមសំ បុត្រប្រៃសណីយ៍ឲ្យត្រឹមត្រូវក្នុងថ្នាក់រៀន សិស្សទាំងនេះអាច ផ្តល់កម្រិតល្បឿន ក្នុងការអនុម័តបំណុល និងពន្ធដែលនឹងដាក់សម្ពាធយ៉ាងច្រើនដល់ឪពុកម្តាយ របស់ពួកគេ និងអ្នកបង់ពន្ធទាំងអស់។

ការចូលរួមនយោបាយគឺបើកចំហសម្រាប់អ្នកទាំងអស់គ្នា; ការបោះឆ្នោតគឺខុសគ្នា

អ្នករាល់គ្នាមានសិទ្ធិបង្ហាញពីគំនិតមួយ គំនិតលើបញ្ហាផ្សេងៗ រៀបចំមនុស្សដែលមានចិត្តចូលចិត្ត និងអ្នកស្ម័គ្រចិត្តលើយុទ្ធនាការផ្សេងៗ។ ទោះបីជាយ៉ាងណាក៏ដោយ សិទ្ធិបោះឆ្នោតគឺត្រូវបានរក្សាសម្រាប់ពលរ ដ្ឋ ដែលជាអ្នករស់ នៅក្នុងរដ្ឋ ដែលមិនមែនជា ឧក្រិដ្ឋជនក្នុងពន្ធនាគារ និងដែលមានអាយុយ៉ាងតិចណាស់ 18 ឆ្នាំនៅថ្ងៃបោះឆ្នោត។

ការបោះឆ្នោតគឺជាទំនួលខុសត្រូវដ៏ធ្ងន់ធ្ងរមួយ។ ក្នុងការបោះឆ្នោត California អ្នកបោះឆ្នោតសម្រេចចិត្តបាននរណាដែលនឹងរក្សាអំណាចដើម្បីធ្វើ និងដាក់ឲ្យអនុវត្តច្បាប់ មិនថាអនុម័តបំណុលថ្មី និងអ្នកបង់ពន្ធនឹងត្រូវបានបង់ រាក់នឹងត្រូវបង់មិនថាកើនឡើងពន្ធ និងបញ្ហាស្មុគស្មាញផ្សេងទៀតជាច្រើន។ សេចក្តីសម្រេចសំខាន់ៗត្រូវតែបានធ្វើដោយអ្នកបោះឆ្នោតដែលជាមនុស្សពេញវ័ យស្របច្បាប់ មិនមែនត្រឹមជាអនីតិជនថ្នាក់វិទ្យាល័យ។

សូមបោះឆ្នោតជំទាស់លើសំណើប្រជាមតិ 18 ។

RUTH WEISS, សហស្ថាបនិក គម្រោងសុចរិតភាពការបោះឆ្នោតនៃរដ្ឋ California
JON COUPAL, ប្រធាន សមាគមអ្នកបង់ពន្ធ Howard Jarvis
LARRY SAND, គ្រូបង្រៀនចូលនិវត្តន៍

18

★ ការឆ្លើយបដិសេធទៅលើទន្ទឹករណ៍ប្រឆាំងសំណើប្រជាមតិ 18 ★

មនុស្សអាយុ 17 ឆ្នាំធ្វើការរួចហើយ និងបង់ពន្ធ ហើយពួកគេអាចចុះបញ្ជីក្នុងយោធា។ ប្រសិនបើមនុស្សវ័យក្មេងក្នុងអាយុនេះកំ ពុងស្ម័គ្រចិត្តដាក់អាយុជីវិតរបស់ពួកគេនៅជួរមុខ សម្រាប់ខោនធី របស់យើង និងកំពុងរួមចំណែកជាហិរញ្ញវត្ថុដល់សង្គម ពួកគេគួរតែអាចចូលរួមក្នុងរដ្ឋ បោះឆ្នោតពេញលេញនៅឆ្នាំដែលពួកគេគ្រប់អាយុ 18 ឆ្នាំ។ សំណើប្រជាមតិ 18 អនុញ្ញាតអ្នកមនុស្សមានអាយុ 17 ឆ្នាំឲ្យបោះឆ្នោតក្នុងការបោះឆ្នោតបឋម ប្រសិនបើពួកគេគ្រប់អាយុ 18 ឆ្នាំត្រឹមការបោះឆ្នោតសកល។ ការដោះស្រាយរបៀបបោះឆ្នោត កន្លែងបោះឆ្នោត និងអ្វីត្រូវមានលើសន្លឹកឆ្នោត គឺជាដំណើរការលើកដំបូង ដ៏លំបាកមួយ។ ការផ្តល់ឲ្យមនុស្សពេញវ័យ នូវពេលសិក្សាស្វែងយល់រឿងនេះនៅឆ្នាំដែលពួកគេគ្រប់អាយុ 18 ឆ្នាំ ធានាដល់ បទពិសោធន៍បោះឆ្នោតលើកដំបូងដ៏ជោគជ័យ។ ការបន្ថែមឱកាស ‘ដល់មនុស្សពេញវ័យឲ្យចូលរួម ក្នុងកិច្ចការស៊ីវិលអាចធានាថា យុវជនជំនាន់ក្រោយរបស់យើង នឹងមានទម្លាប់ក្នុងការបោះឆ្នោតបានល្បឿ នជាងនេះ ហើយពួកគេអាច ប្រកាន់ភ្ជាប់ទម្លាប់នេះ ទៅដល់មហាវិទ្យាល័យ នៅពេលចូលរួមក្នុងជួរកងទ័ព ឬក៏ចូលរួមក្នុងកិច្ចការផ្សេងៗ។ ក្នុងការបោះឆ្នោតបឋមនាខែមីនា ឆ្នាំ 2020 បានបង្ហាញឲ្យឃើញថាការបោះ

ឆ្នោតច្រើនបំផុត នៅក្នុងការបោះឆ្នោតបឋមប្រធានាធិបតីរដ្ឋ California អ្ន កបោះឆ្នោតដែលមានសិទ្ធិបោះឆ្នោតមានតែ38% ប៉ុណ្ណោះ។ យើងមានបញ្ហា ការចូលរួមកិច្ចការស៊ីវិល ហើយយើងត្រូវការបង្កើតវប្បធម៌មួយនៃការបោះឆ្នោ ត នៅ សម្រាប់អ្នកជំនាន់ក្រោយឲ្យកាន់តែលឿនជាង។ ការបោះឆ្នោតក្នុងការ បោះឆ្នោតមួយអាចបង្កើនលទ្ធភាពនៃការបោះឆ្នោត ក្នុងការបោះឆ្នោតបន្ទាប់ ដោយលើសពី 25%។ បញ្ហាផ្សេងៗ ដូចជាវិបត្តិអាសាសធាតុ បំណុលសិស្ស ការថែទាំសុខភាព និងអនាគតសេដ្ឋកិច្ចរបស់យើង នឹងជះឥទ្ធិពលដល់មនុស្ស សរុបក្នុងឲ្យបានច្រើនបំផុត ហើយវាក៏ជាទំនួលខុសត្រូវរបស់យើងក្នុងការផ្តល់ ឲ្យ ពួកគេនូវឱកាសគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីបង្កើនទម្លាប់បោះឆ្នោតពេញមួយជីវិត។ ការបោះឆ្នោតគាំទ្រសំណើប្រជាមតិ 18 គឺជាការបោះឆ្នោតមួយសម្រាប់ប្រជាធិ បតេយ្យរបស់យើង។

MARY CREASMAN, ប្រធាននាយកប្រតិបត្តិ សម្ព័ន្ធអ្នកបោះឆ្នោតអភិរក្សរដ្ឋ California (CLCV)
សមាជិកព្រឹទ្ធសភា RICHARD D. ROTH, ឧត្តមសេនីយ៍ទោ USAF (បានចូលនិវត្តន៍)
សមាជិកព្រឹទ្ធសភា THOMAS J. UMBERG, វរសេនីយ៍ឯក កងទ័ពសហរដ្ឋអាមេរិក (បានចូលនិវត្តន៍)